
FAU-møte 7. oktober 2024 

 

Innkalt: Nytt FAU 2024/2025. Pga. at representantlister ikke er blitt utsendt fra skolen 
foreløpig, har ikke innkallingen nådd alle nye representanter.  

Til stede: Se liste + rektor Thomas Wollan 

Merk: Tekniske utfordringer gjør at agendapunkt om gjennomgang av FAUs vedtekter og 
årshjul, samt ordning for vennegrupper, utsettes.  

 

Info fra rektor:  

• Skoleledelsen er styrket og har egne ledere for hhv. AKS, 1.-3. trinn og 4.-7. trinn. 
Skolen er i ferd med å få gode systemer og skriftlige rutiner på plass.  
 

• Betydelig merforbruk i 2024, ref orientering fra undervisningsinspektør/leder 4-7 
trinn Mari Ann Berg.  
 
Ingen kutt i lærere, men opererer akkurat innenfor loven (lærernorm) men færre 
årsverk innenfor andre stillinger. Overføring av ressurser, f.eks. er det nå fulle 
klasser på kunst og håndverk (ikke mindre grupper, da det krever flere ressurser). 
Prøver å fordele ressursene best mulig, mye dialog med og mellom ansatte. 
Positivt; elevtallsøkning!  
 
Forklaring: Ungdomskoletrinnene, som nå er flyttet over til ny skole, hadde større 
klasser mm. Inntektsmodellen til skolen bidro derigjennom til mulighet for økt 
ressursbruk i barneskolen. I tillegg er tilleggsressurser for barn med behov for 
ekstra oppfølging/ ekstra ressurser til tilpasset opplæring, i Oslo avgrenset til tre 
diagnoser; autismespekter, psykisk utviklingshemning og 
multifunksjonshemming.  

Rektor/ skolen vil gå ut med informasjon til foresatte. 

• Rektor takker for fantastisk godt gjennomført internasjonal dag! 
 

 

 

FAU – roller og oppgaver: 

• FAU-styret har ikke mottatt liste over årets FAU-kontakter fra skoleledelsen, og 
har derfor ikke nådd ut til alle nye representanter med innkalling til dagens møte.  



• Info om FAU-representantenes rolle og oppgaver og likedan for klassekontaktene: 
Det vil bli gitt en nærmere gjennomgang av vedtekter og fordeling av ansvar og 
oppgaver ved Bjølsen skole i neste FAU-møte.  

• Styreleder oppfordret til å påta seg ulike enkeltstående oppgaver ut fra lyst, 
ferdigheter osv.   

o Tyler Dale Hauger (3C) meldte seg til å oversette referater og annen 
informasjon fra FAU til engelsk.  

o Siri Hjelmbrekke Hveem (1B) meldte seg til å utvikle FAUs infosider. 
o Trude Langeland (4B) og Maiken Hasselgård (1C) vil bidra med oppgaver i 

friskt lag på skolegårdsprosjektet.  

VALG:  

• Styreleder Cathrine gikk gjennom styrets oppgaver og hvem som er på valg i FAU-
styret, SMU og driftsstyret.  

• Pga lav deltakelse da styret ikke hadde fått liste over nye representanter, utsettes 
valget av FAU-styre og styreleder SMU. 

• Driftsstyre: Demian Vitanza. Carl Christian Tjelle.  

 

Forestående oppgaver for FAU i nærmeste tid:  

• Valg av FAU-styre og styreleder SMU (Skolemiljøutvalget) 
• Avklare arbeidsgruppene (påbegynt i dette møtet, se over).  
• Minne klassekontakter om juleavslutningene 
• Ledelsen skal fortelle om psykososial plan for Bjølsen skole.  


